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Tilstede: Jon Rasmussen, Søren Hansen, John Petersen, Jens Petersen, Ole Kulonka,                   
Bent Rasmussen, og Lennart Kristiansen. 
Fraværende: Tommy Krastrup 
 
Mødet indledes med en kort høring om hændelser siden sidste møde. 
 
Bent orienterer om økonomien, som fortsat ser fornuftig ud. Der er blevet oprettet en digital 
postkasse, som loven kræver. 
Vedrørende kommende udgifter, går der igen rygter om, at lys på private fællesveje skal lægges ud 
til de enkelte områder. Dette betyder, at vi er tættere på, at få en ekstraordinær udgift end vi har 
været. 
 
Siden sidst har vi fået lappet de værste huller i asfalten på vore veje. Der var enighed om, at 
resultatet er OK. Selvom vi alle jo godt kan drømme om en totalasfaltering af vejene. Men som alle 
ved ville dette være en bekostelig omgang, derfor afventer vi, så der kan nå, at komme lidt flere 
penge på bogen. 
 
Afvikling af den kommende generalforsamlig blev drøftet. Der var forslag om, at finde en dirigent 
uden for foreningen. Der arbejdes på, at finde et emne. 
 
Problemerne med parkering af biler og trailere på fortov og veje, er blevet forelagt på Kommunen. 
Kommunens folk vender tilbage med et løsningsforslag. 
 
Der er indgået aftale med samme snerydningsentreprenør som sidste år. Prisen er også den samme 
som sidste år. 
 
Næste møde blev aftalt afholdt ultimo januar 
 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær  


